

Title (en)

GRIP FOR GOLF CLUB.

Title (de)

GRIFF FÜR GOLFSCHLÄGER.

Title (fr)

POIGNEE POUR CLUB DE GOLF.

Publication

EP 0245412 A1 19871119 (FR)

Application

EP 86906841 A 19861113

Priority

FR 8516969 A 19851113

Abstract (en)

[origin: FR2589743A1] Golf club comprising three distinct parts, a grip (4), a stick (3) and a club head (2), characterized in that said grip (4) comprises essentially: - the part (5) situated at the end of the club (1) comprises mouldings (7, 8, 9, 10, 11) intended to cooperate with the fingers of the left hand; - the part (6) immediately adjacent to said part (5), is provided with mouldings (12, 13, 14, 15, 16) intended to cooperate with the fingers of the right hand.

Abstract (fr)

Club de golf constitué de trois parties distinctes, une poignée (4), un manche (3) et une tête de club (2), caractérisé en ce que ladite poignée (4) comprend essentiellement: la partie (5) située à l'extrémité du club (1) comporte des moulures (7, 8, 9, 10, 11) destinées à coopérer avec les doigts de la main gauche; la partie (6), immédiatement adjacente à cette partie (5), comporte des moulures (12, 13, 14, 15, 16), destinées à coopérer avec les doigts de la main droite.

IPC 1-7

A63B 53/14

IPC 8 full level

A63B 53/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63B 53/14 (2013.01 - EP US); **A63B 60/12** (2015.10 - US); **A63B 2208/12** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 8702899A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2589743 A1 19870515; EP 0245412 A1 19871119; WO 8702899 A1 19870521

DOCDB simple family (application)

FR 8516969 A 19851113; EP 86906841 A 19861113; FR 8600385 W 19861113